
“Vládo, běž do řiti. Kdyby fungovala justice,
Fiala už sedí! … Dělník vedle podnikatele.
Jako jeden národ. Děláme tu revoluci!“, Další
výbušná slova včera na Václaváku
- CZ24 News | 29. října 2022

ČESKO: „Já volám po změně systému a bude klid! Vystupme z Evropské unie i z NATO a
bude klid. To jsou ty kameny, které nás táhnou ke dnu,“ volal z pódia na demonstraci Česká
republika na 1. místě senior Pavel Matějka. Organizátor akce Ladislav Vrabel citoval
několik hesel, které lidi prezentovali na transparentech. „Základny USA do USA a zase
bude mír,“ hlásal jeden z nich. Václavským náměstím se neslo volání „Svoboda, svoboda,
svoboda“, a také „My se nebojíme, my se nebojíme, my se nebojíme.“

Foto: Hans Štembera Popisek: Demonstrace Česká republika na 1. místě s názvem Nenásilná
revoluce

28. října před 16. hodinou odpoledne se demonstrace pořádaná pod hlavičkou platformy Česká
republika na 1. místě přehoupla do druhé poloviny. Demonstranti se na akci shodli, že vláda Petra
Fialy nezachází s Českem s péčí řádného hospodáře a proto si zaslouží skončit za mřížemi.

„Já volám po změně systému a bude klid! Vystupme z Evropské unie i z NATO a bude klid. To jsou ty
kameny, které nás táhnou ke dnu,“ volal z pódia senior Pavel Matějka, který se zlobil, že pro některé
lidi má český stát peněz dost, ale pro důchodce, jako je on, nemá peněz dost.

Zdůraznil, že Češi na Václavském náměstí správně usilují o změnu poměrů ve své vlasti a Ukrajinci
by měli usilovat o totéž v zemi své.

Po jeho vystoupení se z tisíců hrdel demonstrantů opět neslo volání „svoboda, svoboda, svoboda“.
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Organizátor akce Ladislav Vrabel poté přečetl pár hesel z transparentů.

„Nejlepší dárek pro Ukrajinu je mír. Válka je vůl a vláda taktéž. Miloši z Hradu, odvolej tuto vládu.“
Nechyběla ani žádost, aby lidé chránili své děti. „Základny USA do USA a zase bude mír.“ Další z
transparentů hlásal, že pro Petra Fialu už nastal čas skončit.

Z pódia také zaznělo, že světové velmoci vždy budou v prvé řadě myslet na své zájmy a Česká
republika by se měla začít chovat stejně a postavit své národní zájmy na první místo a nečekat, že
nějaká nadnárodní korporace přijde Česku na pomoc. Té prý nepřijdou na pomoc ani zahraniční
investoři. Česko se prý i kvůli nim dostalo do pozice země třetího světa, do pozice rozvojové
republiky. A podaří se to změnit až tehdy, když Česko nepovedou politici závislí na nadnárodním
kapitálu a kteří necítí zodpovědnost vůči vlastní zemi.

Takto na pódiu mluvil David Tesař, muž, který se označil za vlastence a podnikatele. „Bojí se vás. Oni
se vás totiž bojí. Bojí se vzpoury otroků z rozvojové země. Ale já se vás rozhodně nebojím,“ vzkazoval
Tesař vládě z pódia.

„My se nebojíme, my se nebojíme, my se nebojíme, my se nebojíme,“ odpověděli mu demonstranti.

„Já vás tady vidím, tady je vedle sebe podnikatel a dělník. My tady vedle sebe dokážeme stát jako
jeden národ,“ pokračoval Tesař.

Poté se ke slovu dostal organizátor demonstrace Ladislav Vrabel.

„Dneska je to dlouhý, ale já vám musím říct, že revoluce se sama neudělá. A my tady děláme tu
revoluci. My tu dál budeme spolu. My půjdeme společně do České televize,“ volal.

Ke slovu se dostal i člen Svobodných Luboš Zálom a dožadoval se svobody.

„Jsme závislí na tom, jak písknou v Bruselu. Do této závislosti nás dostali dnešní politici. Politici,
kteří chtějí dostat lidi do závislosti na sociálním systému. V době rostoucích cen energií, v době
rostoucích cen všeho pan premiér (Petr Fiala) lidem řekne, že se nemají bát žádat o sociální dívky,“
hřměl z pódia Zálom.

„Demisi, demisi, demisi,“ odpověděl mu dav.

Zálom poté zdůraznil, že pokud vláda postupuje proti zájmu lidu, pak má lid právo vládu změnit. Toto
podle Záloma platí od Deklarace nezávislosti amerického národa, od roku 1776, a připomněl, že 28.
říjen je dnem nezávislosti pro Českou republiku.

„Vládo, běž do řiti. Kdyby fungovala justice, Fiala už sedí!“ Ivan Vyskočil.
Výbuch hněvu na Václaváku

Na třetí demonstraci pořádané na Václavském náměstí v Praze pod značkou „Česká
republika na 1. místě“ promluvil také herec Ivan Vyskočil. A nebral si servítky. „Tahle vláda
s panem Fialou, běžte už do řiti!“ „Kdyby fungovala justice, tak pan Fiala už sedí. Vždyť on
svým prohlášením, že jsme ve válce, je hlavní dezinformátor!“ hřímal herec z pódia.



Foto: Screen: Ceskenoviny.cz Popisek: Herec Ivan Vyskočil na protivládní demonstraci.

Na demonstraci na Václavském náměstí promluvil také herec Ivan Vyskočil. A vzal to od podlahy.

„Já se jenom divím tý aroganci těch nahoře, že si dovolí říct o vás, že jste šmejdi. Tak já se hlásím s
plnou pokorou mezi šmejdy!“ volal Ivan Vyskočil. Dostalo se mu hromového potlesku.

„Nedávno jsem tady stál, zvonil klíčema, a dneska bych si dal nejradši přes držku. Ale proboha, co
jsme to dopustili, to rozkrádání s tou slavnou ODS, které teď pan Petr Fiala šéfuje. Dotáhli nás až
tady k tomu fialovýmu hnusu. Vždyť i vy chodíte jako já nakupovat a vidíte, co se děje. Vidíte tu
katastrofu. A já vám řeknu kacířskou myšlenku. Takováhle katastrofa tu nebyla ani po příchodu vojsk
Varšavský smlouvy v roce 1968, protože tehdy elektrárny zůstávaly naše, pivovary zůstaly naše a
Škodovka byla naše!“ hřímal Vyskočil.

„Hanba, hanba, hanba, hanba!“ odpověděli demonstranti skandováním.

Po chvíli Vyskočil pokračoval.

„Uvědomujete si vůbec, co se děje? Že oni prodávají nám pod rukama to, co vyrobili a vytvořili naši
tátové i naše mámy. Ty elektrárny, ty přehrady. A já se scházím se zemědělcema a oni už prodávají
vlastní půdu pod nohama,“ pravil Vyskočil.

Konstatoval také, že kdyby fungovala česká justice, tak Petr Fiala už by nebyl premiérem.

„Kdyby fungovala justice, tak pan Fiala už sedí. Vždyť on svým prohlášením, že jsme ve válce, je
hlavní dezinformátor! A ministr vnitra Vít Rakušan nedělá svoji práci, protože on sem z Ukrajiny
pouští kdekoho, aniž by si je prověřil. A tahle naše zadlužená země si ještě půjčí 10 miliard pro
Ukrajinu!“ volal Vyskočil.

„Hanba, hanba, hanba!“ odpověděl znovu dav.

Vystrčil se také rozčiloval, že na českém Národním muzeu visí ukrajinská vlajka.

A hned pokračoval dál.

„Předseda Senátu je Tchajwanec a ve Strakovce sedí ta nejlepší vláda s nejlepším premiérem, jakýho
kdy ta Ukrajina měla!“ hřímal Vyskočil.



Upozorňoval také, že po roce 1989 to byli právě komunisté, kteří žádali, aby se nerozprodávala
zásadní česká infrastruktura.

Nakonec vysvětlil, proč si i on přeje mír. „Já mám sedm vnoučat. Pamatujte lidi, kdo chce mír,
neposílá zbraně,“ zdůraznil.

A na rozloučenou Vyskočil zvolal: „Tahle vláda s panem Fialou, běžte už do řiti!“

„Děkujeme, děkujeme, děkujeme,“ odpověděli Vyskočilovi demonstranti.
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